

Neuigkeiten aus Fedor

Herr und Frau Emil Proske von Fedor veranstalteten ein Barbecue Mittagessen zu Ehren ihres Sohnes Gilbert der kürzlich aus der Armee entlassen wurde.

Herr und Frau Emil Proske und Familie und Herr und Frau Gilbert Proske besuchten Herrn und Frau Henry Kalmbach und Familie am Dienstagabend.

Herr und Frau Gilbert Proske begaben sich am Donnerstag nach San Francisco, California, wo sie ihr Heim aufzuschlagen gedenken. Besucher Herr und Frau John Winkler am Sonntagvormittag.

News from Fedor

Mr. and Mrs. Emil Proske from Fedor hosted a noon barbeque meal in honor of their son, Gilbert, who was recently released from the army.

Mr. and Mrs. Emil Proske and family and Mr. and Mrs. Gilbert Proske visited Mr. and Mrs. Henry Kalmbach and family on Tuesday evening.

Mr. and Mrs. Gilbert Proske left on Thursday for San Francisco, California where they plan to make their home. They were visited by Mr. and Mrs. John Winkler on Sunday afternoon.

Translated by Ed Bernthal